

السادة أولياء الأمور الكرام .. تحية طيبة وبعد،،

## الموضوع: تمديد أيام الدراسة للفصل الدراسي الثاني، والحضور إلزامي!

تحت شعار: معاً نعمل؛ ليكون عامنا هذا هو الأمثل!

ولأهداف الجودة والتطوير المستمر، سيتم زيارة المدرسة من قبل فريق التقييم والجودة في وزارة التربية والتعليم في الفترة من (18-22/03/2018).

لذا نخطبكم علماً بما يلي:

1. تقرر -وبشكل رسمي- تمديد فترة أيام الدراسة للفصل الدراسي الثاني وتعديل التقويم المدرسي وتحديثه؛ ليكون آخر يوم دوام لطلاب الروضة والصفوف (1-10) هو يوم الخميس، الموافق 2018/03/22.
2. آخر يوم دوام لطلاب الصفوف (11-13) هو يوم الأربعاء، الموافق 2018/03/21.
3. حفلات تخريج الطلاب - كما هي - بحسب التقويم المدرسي.
4. تمديد فترة أيام الدراسة يتحقق منه الهدف المرجو من تغيير نظام الفصل الدراسي الثاني إلى تقويم مستمر، وهو زيادة عدد أيام التمدرس في الفصل الدراسي الثاني، مما يتيح للمعلمين فرصة أكبر في إعطاء المزيد من العلوم والمعارف بأسلوب أمتع وأنجع للطلاب، ويدعم بقوة برامج وأنشطة اللغات المدرسية (فالأولوية دائماً لما يحقق مصلحة الطلاب كافة).
5. حضور الطلاب في فترة أيام التمدرس إلزامي! وعليه فإن غياب الطلاب للفصل الدراسي الثاني يحتسب حتى آخر يوم دراسي (2018/03/22)، ويؤثر سلباً في تحصيل الطالب الأكاديمي، ويحتسب ضمن درجات السلوك بحسب اللائحة المعتمدة.
6. سيتم الإعلان لاحقاً عن موعد تسليم شهادات الطلاب للفصل الدراسي الثاني.
7. تتوقع إدارة المدرسة من أولياء الكرام، وطلبتها الأعزاء أن يمثلوا رؤية المدرسة بأجود وأفضل ما يمكن، وأن يكونوا - كما عهدناهم - شركاء في التميز، شركاء في التقويم، شركاء في الانضباط الذاتي، وحسن التصرف في كل موقف!

شاكرين لكم حسن تعاونكم معنا..

06 54 59 441

06 54 59 443

050 300 57 88

www.alansarschool.net

Dear Parents / Guardian of AIS Students

**Subject: Compulsory School Days (13-22/03/2018)**

As per our slogan:

*Let's work together to have the best year ever!*

And

**For Quality and Development Purposes, the school will be visited by the Evaluation and the Quality Teams of the (MOE) Ministry of Education from 18-22/03/2018.**

**Please note and adhere to the following:**

1. Officially, Our Term-2 studying period has been extended and this amendment is officially updated in the school calendar. The Last Studying day for KG and Grades (1-10) will be on Thursday, 22/03/2018.
2. The Last Studying day for Grades (11-13) will be on Wednesday, 21/03/2018.
3. Graduation Ceremony will be as per the scheduled timings.
4. Extending the duration period of the official school days for term-2 will offer us a better chance to meet the objectives of our previous decision related to the continuous assessment of term-2. This will offer the teachers a greater opportunity to enhance our languages programs, science and knowledge in a better and more effective way. ***Students are Our Main Priority!***
5. The attendance of students is calculated for the second term until the last official school day (22/03/2018). Therefore, absenteeism negatively affects the student's academic achievement / performance and the behavioural marks are counted as per the ministry rules and regulations.
6. Distribution of Term-2 Report Card Due Date: will be announced later.
7. The school administration expects the parents and the students to represent the school vision as per the highest quality standards and remain our partners in excellence. Let's show the Best Practices in every Situation.

***Thanking you for your cooperation***

☎ 06 54 59 441

🏠 06 54 59 443

☎ 050 300 57 88

www.alansarschool.net